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ZAPISNIK 5. REDNE SEJE ŠS UL FKKT 

 
 
Začetek seje: 17:00 
 
Prisotni:  Sara Drvarič Talian, Aneja Tuljak, Mateja Paščinski, Blaž Komar, Vida Špindler, Rajko 
Vnuk, Urška Kašnik, Emin Bučan, Karin Brulc, Rok Gregorin, Taja Pöschl, Žan Železnik, Ivor 
Jurin 
 
Opravičeno odsotni:  Taja Karner, Eva Knapič, Metka Praprotnik, Davor Škofič Maurer 
 
Neopravičeno odsotni: Blaž Babnik, Žiga Čamič 
 
Predlagani dnevni red: 
 

1. Sprejetje dnevnega reda 
2. Potrditev zapisnika 2. izredne seje ŠS UL FKKT 
3. Potrditev mnenja za dr. Moniko Avbelj 
4. Potrditev mnenja za dr. Marto Kasunič 
5. Volitve dekana UL FKKT za mandat 2013/17 
6. Volitve rektorja UL za mandat 2013/17 
7. Poročilo vodstva ŠS UL FKKT 
8. Poročilo Tehnologijade 
9. Piknik ŠS, ŠO in ŠD UL FKKT 
10. Problemi v letnikih 
11. Razno 
 
 

AD 1: ŠS UL FKKT je soglasno sprejel predlagani dnevni red. 
 
AD 2 Vida je povedala, da bi bilo korektno v zapisnik navest vsa imena potrjenih elektorjev . 
Tako se je potrjevanje zapisnika 2. izredne seje ŠS UL FKKT prestavilo na naslednjo redno 
sejo. 
 
AD3: ŠS UL FKKT je soglasno potrdil pozitivno študentsko mnenje za dr. Moniko Avbelj. 
 
AD4: ŠS UL FKKT je soglasno potrdil pozitivno študentsko mnenje za dr. Marto Kasunič. 
 
AD5: Na 13. Akademskem zboru, ki je potekal 6.5. 2013 so se pogovarjali tudi o volitvah 
novega dekana UL FKKT. Za mesto sta se potegovala dva kandidata: Prof. dr. Ciril Pohar in 
prof. dr. Matjaž Kranjc, od katerih je bil potrjen kandidat samo prof. dr. Matjaž Kranjc.  



Kot edini kandidat za novega dekana UL FKKT je prof. dr. Matjaž Kranjc na kratko povedal 
svoje želje/cilje v svojem mandatu. Povedal je da so zaradi negotovega stanja kakršnekoli 
natančne napovedi za naslednja štiri leta neodgovorne. Omenil je reakreditacijo vseh 
programov na FKKT, v sklopu katere bi rad izvedel tudi kritično analizo dosedanjega izvajanja 
študijskih programov, zavzel bi se, da mednarodno akreditiramo tudi 2. stopnjo Kemije, 
Biokemije te Kemijsko inženirstvo v kompletu (obe stopnji). Poudaril je večjo vključenost 
študentov v razvoj programov. Nato se je navezal na področje raziskovanja, kjer je izpostavil 
mnenje, da to delo v glavnem poteka v okviru skupin in vidi vlogo dekana kvečjemu v večji 
izkoriščenosti raziskovalne opreme. Pri gradnji je izpostavil da bo hkrati s selitvijo potekal 
tudi razpis za nove programske skupine, kar bo predstavljalo velik zalogaj. Izpostavil je 
potrebo po posodobitvi računalniške podpore k poslovanju (tudi zaradi potrebe po polletnih 
poročilih). 
 
 
AD6: Vida Špindler, podpredsednica ŠS UL FKKT je povedala, da za rektorja UL mandatno 

obdobje 2013-2017 kandidirat prof. dr. Ivan Svetlik ter prof. dr. Jože Duhovnik, njuna 

program pa sta že objavljeni na spletni strani UL. Izpostavila je nekaj glavnih točk iz obeh 

kandidatur: oba kandidata sta proti uvedbi šolnin oziroma za ohranitev brezplačnega študija 

kot javnega dobrega, oba kandidata sta v program vključila tudi rešitev prostorske 

problematike članic UL, prof. dr. Ivan Svetlik pa ima v programu tudi povečanje mobilnosti 

tako profesorjev kot tudi znanstvenih delavcev. Več o programih obeh kandidatov bo 

povedala na naslednji seji ŠS UL FKKT, ko bo tudi znano uradno stališče ŠS UL do obeh 

kandidatov za rektorja UL. Hkrati je navzoče povabila na soočenje kandidatov za rektorja UL, 

ki bo v ponedeljek, 27.5.2013 ob 14:00 v NP. 

 
AD7: Pod to točko je Rajko Vnuk povedal, da je po letošnjih volitvah v ŠO na UL FKKT prišla 
anonimna prijava na policijo, da so bili rezultati prirejeni. Slovenski policisti so začeli 
preiskavo in poklicali naključne študente UL FKKT, ki so oddali svoj glas na volitvah. Ker 
študentje o tem niso bili obveščeni in zato malo presenečeni, ko so dobili klic. Vida je tako 
sestavila kratek opis o tem dogajanju, ki se je pošiljal po mailing listah. 
 
AD8: Študentje in študentke Fakultete za kemijo in kemijsko tehnologijo so se kot edini 
predstavnik Slovenije udeležili 17. Mednarodne tehnologijade 2013, ki se je odvijala v 
Makarski na Hrvaškem pod organizacijo Kemijsko-Tehnološke fakultete Split. 
Poleg UL FKKT je sodelovalo še 7 naravoslovno-tehnoloških fakultet s Hrvaške. 
Tekmovali so v različnih športnih disciplinah, in sicer košarka, mali nogomet, odbojka, kros, 
namizni tenis, šah in plavanje. 
Znanstveni del Tehnologijade je predstavljala ekipa petih študentov 2. bolonjske stopnje ter 
predbolonjskega programa naše fakultete iz  različnih študijskih smeri. Sestavljali so jo Brigita 
Hočevar, Neja Strah, Urša Petek,  Rok Štemberger ter Aljoša Grošelj. 
Naslednje leto bo potekala 18. Mednarodna tehnologijada 2014 v Sloveniji. 
 
 



AD9: Piknik se bo odvijal 5. 6. 2013 pred obzidjem na Fakulteti za kemijo in kemijsko 
tehnologijo. Prijave se zbirajo do nedelje, 2.6.2013. Plačilo prijavnine se vrši v študentski 
sobi. Piknik je namenjen za vse študente na UL FKKT. 
 
AD10: Vida Spindler je povedala, da se je študentka na UL FKKT, ki je bila bivša predstavnica 
ŠS UL FKKT, predstavljala absolventski izlet pod Kolegium-om, kot da je še vedno članica ŠS 
UL FKKT. Ker so študentje letnikov, kjer je predstavljala izlete, dobili napačen občutek o 
povezanosti teh dveh ustanov, bi tudi to bilo zrelo za kazenski postopek.  
 
AD11: / 
 
Zaključek seje: 19:00 

Zapisnik napisala: 
Urška Mohorič, tajnica ŠS UL FKKT 

 

Rajko Vnuk,  
predsednik ŠS UL FKKT 

 

 
 


